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Zápis z valné hromady  
FK Uhlířské Janovice, z.s. 

 
 
Datum konání:   7.6.2024, 18:00 
Místo konání:  Restaurace Na Hřišti, Sportovní ul. 1, 285 04 Uhlířské Janovice 
 
 
Přítomní členové vedení klubu: 
 
Výkonný výbor:  Josef Hrabánek – předseda klubu, Jana Černíková, Miroslav Javůrek, Aleš 

Přibyl, Radek Förster, Martin Srba, Martin Doltačil 
Kontrolní komise:           Lenka Přibylová, Martin Stoupa, Lukáš Rais 
 
 
Program: 
 

1. Úvod, schválení programu 
2. Zpráva o činnosti klubu 2023/2024 
3. Výsledek hospodaření za rok 2023 
4. Schválení rozpočtu na rok 2024 
5. Příspěvky dorost 
6. Diskuse 
7. Schválení usnesení a závěr 
 

 

1. Úvod 

Předseda klubu, Josef Hrabánek, na úvod přivítal účastníky valné hromady.  

Vzhledem k tomu, že 15 minut po plánovaném zahájení valné hromady nebyla přítomna 
nadpoloviční většina členů FKUJ, prohlásil předseda, v souladu s odstavcem 2.7., článku III stanov FK 
Uhlířské Janovice, z.s., valnou hromadu jako usnášeníschopnou v počtu přítomných. 

Přítomní byli poté seznámeni s programem valné hromady a byl schválen. Protože nebyly žádné 
připomínky ani návrhy, jednání valné hromady bylo zahájeno. 

1.1. Hlasování č. 1 

„Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje program valné hromady konané dne 7.6.2024“ 

Pro:  22      Proti: 0 Zdržel se: 0  

Výsledek hlasování:  schváleno 
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Josef Hrabánek informoval členy o vývoji ve vedení a organizaci klubu v roce 2023. Dále byla 
představena členská základna klubu. V sezoně 2023/24 hrajeme všechny žákovské kategorie. 

Členská základna: 142 řádných členů, z toho 128 aktivních sportovců a 17 ostatních (vedoucí, trenéři, 
vedení klubu). 

Představení kategorii členů: viz tabulka: 

 

 

V další části předseda shrnul sportovní činnost jednotlivých mužstev s tím, že jménem klubu 
vyjádřil velký dík, hráčům, trenérům, vedoucím mužstev ale také rodičům, kteří se v mládežnických 
kategoriích významně podílí na organizaci zápasů a zajišťují bezplatně dopravu na venkovní utkání a 
turnaje.   

 

 

2. Zpráva o činnosti klubu 

VV se pravidelně schází a pravidelně vyhodnocuje zadané úkoly. Investuje do hřiště 
pravidelnou údržbou s p. Koťanem.  V roce 2023  klub za podpory města koupil sekačku zn.Kubota. 
Brigádně bylo natřeno zábradlí, vrata. Také bylo vybudováno nové dětské hřiště, a natažena 
záchranná síť za brankou.l 

             Členové klubu se také pravidelně účastní brigád, při úklidu stadionu před sezonou. Také se 
pravidelně účastníme akcí, které pořádá město (Ukliď Česko, Čarodějnice na koupališti, Masopust). 

V letošním roce jsme pořádali Fotbalový ples, a další akce na hřišti.  

Touto činností klub vydělal částku 68 314  Kč. 

Josef Hrabánek na závěr poděkoval všem členům výboru za práci a čas, který klubu věnují. 
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Josef Hrabánek seznámil VH se sportovními výsledky všech družstev klubu.  

A tým – 2. místo – 1.B třída Erdinger Alkoholfrei sk.D 

B tým – 3.místo – Kutnohorská Stříbrná – III. Třída 

Dorost – 2.místo – Koli OP Dorostu 

Starší žáci – 7.místo – Koli OP Starších žáků 

Mladší žáci – 1. místo – Koli OP Mladších žáků 

Mladší a starší přípravka se zúčastní finálového turnaje OFS 9.6. a 15.6 

MInipřípravka se účastní turnajů OFS 3+0 

Předseda také poděkoval všem hráčům , kteří reprezuntují náš klub  ve výběrech OFS. 

Ve spolupráci s Díky Fotbalu bude FKUJ pořádat další celostátní turnaj, který se bude konat  

31.8.2024. 

  

3. Výsledek hospodaření za rok 2023 

Josef Hrabánek  představil členům výsledek hospodaření. 

 

 

Zpráva kontrolní komise 

  Dne 15.5.2024 byla kontrolní komisí ve složení Lenka Přibylová, Lukáš Rais a Martin Stoupa 
provedena kontrola účetnictví za rok 2023. Zkontrolovány byly přijaté a vydané faktury, pokladní 
doklady, výpisy z účtu, účetní závěrka, sponzorské dary, přestupy hráčů, účetní dokumenty, výběr 
členských příspěvků. 
 
Kontrolní komise neshledala v systému žádné nesrovnalosti. Účetnictví je vedeno přehledně a 
srozumitelně. 
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Zpráva kontrolní komise je uvedena v příloze č. 1 tohoto zápisu a originál je uložen u výkazů účetní 
závěrky za rok 2023. 
 

3.1. Hlasování č. 2 

„Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje hospodaření spolku za rok 2023 a zprávu 
kontrolní komise ze dne 15.5.2024“            

Pro: 22                        Proti: 0          Zdržel se:  0 

Výsledek hlasování: schváleno 

 

 

4. Schválení rozpočtu na rok 2024 

Josef Hrabánek seznámil VH s plánovanými náklady na rok 2024, viz tabulka. 

 

 

 

 

4.1. Hlasování č. 3 

„Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje návrh rozpočtu na rok 2024“           

Pro: 22                        Proti: 0          Zdržel se:  0 

Výsledek hlasování: schváleno 
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Předseda také zveřejnil seznam sponzorů, kteří se podílí na financování klubu. 

 

 

Přehled dotací, které klub využil v roce 2023 

 

 

5. Příspěvky dorost 

Návrh příspěvků pro dorost: 

Jakmile člen dovrší věku 18 let do 1.1. daného roku – platí příspěvek jako dítě – 1500 Kč, bez 
ohledu na to, jestli je nebo není student. 

VH navrhuje změnu ve výši příspěvku dorostu na částku 1500 Kč do dovršení věku 18 let a 
kategorie dorost. Jakmile ukončí kategorii dorost (hranice věku 19 let) hradí člen částku 3000 Kč. 

Změna je platná od roku 2024. 
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5.1. Hlasování č. 4 

„Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje změnu členských příspěvků pro dorost“           

Pro: 22                        Proti: 0          Zdržel se:  0 

Výsledek hlasování: schváleno 

 

6. Diskuze 

Ladislav Blecha zmínil chybějícího trenéra pro starší přípravku na sezonu 24/25. 

Návrh opravy staré branky, zajistí R. Förster ve spolupráci s J.Koppem. 

 

 

8. Schválení a usnesení a závěr 

Hlasování o usnesení valné hromady FK Uhlířské Janovice, z.s.: 
 
- Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje program valné hromady konané dne 7.6.2024 

- Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje hospodaření spolku za rok 2023 a zprávu 
kontrolní komise ze dne 15.5.2024.          

- Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje finanční rozpočet spolku na rok 2024. 

- Valná hromada FK Uhlířské Janovice schvaluje změnu členských příspěvků pro kategorii dorost.           

Pro: 22  Proti: 0 Zdržel se: 0  

Výsledek hlasování:  schváleno 

 

 Na závěr předseda klubu poděkoval všem členům za účast a ukončil valnou hromadu. 

 
 
 
 
 
V Uhlířských Janovicích dne 7.6.2024 
 
 
 
…………………………………………………………… 
       Josef Hrabánek, předseda            

Zapsal: Josef Hrabánek, Jana Černíková 
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Přílohy: 

Příloha č. 1  - Zpráva kontrolní komise 

 


